
PROTOKÓŁ NR 3/2014 
Z OBRAD III SESJI RADY GMINY SOCHACZEW ODBYTYCH W DNIU 

17 GRUDNIA 2014 ROKU 
 
W obradach udział wzięli : 
- radni zgodnie z załączoną listą obecności  
- sołtysi zgodnie z załączona lista obecności  
- Wójt Gminy Pan Mirosław Orliński 
- Sekretarz Gminy Pani Elżbieta Kowalczyk 
- Skarbnik Gminy Pani Alicja Ziółkowska 
 
Porządek obrad : 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum 
2. Przyjęcie porządku obrad  
3. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale Nr XLVII/207/2013 

dotyczącej Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sochaczew na lata 2014-2022 
4. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Sochaczew na 

rok 2014 
5. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „ Rocznego programu współpracy Gminy 

Sochaczew z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi 
działalność pożytku publicznego „ 

6. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale dotyczącej „ Karty 
Dużej Rodziny „ 

7. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale dotyczącej „ Karty 
Seniora „ 

8. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Sochaczew 
9. Przyjęcie protokołów z I i II Sesji Rady Gminy Sochaczew 
10. Sprawy różne 
11. Zakończenie obrad III Sesji Rady Gminy Sochaczew . 

 
 
AD. 1 
Obrady III Sesji Rady Gminy Sochaczew otworzył Przewodniczący Rady Gminy Pan 
Czesław Ćwikliński  o godz. 10.00 
W obradach wzięło udział 14 radnych, co stanowi quorum przy którym można obradować i 
podejmować uchwały  
 
AD. 2 
Pan Przewodniczący Rady Gminy przedstawił porządek obrad  III Sesji Rady Gminy i 
zaproponował wprowadzenie do porządku obrad punktu dotyczącego ustalenia 
wynagrodzenia Wójtowi Gminy Sochaczew. 
- zaproponowany porządek obrad radni przyjęli jednogłośnie . 
 
AD. 3 
Projekt uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale dotyczącej Wieloletniej 
Prognozy Finansowej  na lata 2014-2022 przedstawiła Skarbnik Gminy Pani Alicja 
Ziółkowska.  
 
W związku z tym , że radni zapoznali się  z projektem uchwały przed sesją , nie mieli pytań i 
przystąpili do głosowania . 
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- w głosowaniu wzięło udział 13 radnych 
- za podjęciem uchwały glosowało 13 radnych  
  
 WNIOSEK 
Rada Gminy Sochaczew jednogłośnie podjęła uchwałę Nr III/9/2014 w sprawie 
wprowadzenia zmian w uchwale Nr XLII/207/2013 dotyczącej WPF na lata 2014-2022 
 
AD. 4 
 
Pan Przewodniczący Rady Gminy poprosił Panią Skarbnik o przedstawienie projektu uchwały 
w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 2014 rok . 
Pani Skarbnik wyjaśniła, ze zmiany w budżecie omówione zostały tydzień temu . Ponadto na 
wykonanie tablic reklamowych przyszły pieniądze z zewnątrz i należy je zapisać w nowym 
dziale „ Turystyka „  
 
W związku z tym , że nie było pytań radni przystąpili do głosowania : 
 - w głosowaniu wzięło udział 13 radnych  
- za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych 
 
WNIOSEK 
Rada Gminy Sochaczew jednogłośnie podjęła uchwałę Nr  III/10/2014 w sprawie 
wprowadzenia zmian w uchwale budżetowej na 2014 rok . 
 
AD. 5 
Pan Przewodniczący Rady Gminy poprosił  Panią Hannę Zielińską o przedstawienie projektu 
uchwały w sprawie przyjęcia „Rocznego programu współpracy z organizacjami pożytku 
publicznego „  i wskazanie jak zostały podzielone środki finansowe na realizację tego 
programu  
 
Pani Zielińska wyjaśniła , że na realizacje programu gmina Sochaczew przeznaczyła kwotę  
140.000,- tys. złotych i środki te podzielono w następujący sposób : 
- na działalność sportową : 130 tys. złotych  
- na kulturę i sztukę          : 5 tys. złotych 
- na ochronę i promocję zdrowia : 5 tys. złotych  
 
Pani Zielińska poinformowała , że w ubiegłym roku z tych pieniędzy skorzystali : „ PIAST – 
FELIKSÓW „ , Gminna orkiestra , i Fundacja Alzheimera . 
 
W związku z tym , że nie było pytań w sprawie uchwały Pan Przewodniczący poprosił 
radnych o przystąpienie do głosowania 
 
- w głosowaniu wzięło udział 13 radnych 
- za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych  
 
WNIOSEK 
Rada Gminy Sochaczew jednogłośnie podjęła uchwałę Nr III/11/2014 w sprawie 
przyjęcia „ Rocznego programu współpracy Gminy Sochaczew z  organizacjami 
pozarządowymi oraz innymi podmiotami  prowadzącymi działalność pożytku 
publicznego „  
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AD. 6 
Projekt uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale dotyczącej „ Karty Dużej 
Rodziny „ przedstawiła Sekretarz Gminy Pani Elżbieta Kowalczyk 
Pani Sekretarz wyjaśniła , że zmiana polegała będzie na wprowadzeniu dodatkowej ulgi – 
korzystania z lodowiska    , uchwała ta została omówiona tydzień temu. 
 
- w głosowaniu wzięło udział 13 radnych  
- za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych 
 
WNIOSEK  
Rada Gminy Sochaczew jednogłośnie podjęła uchwałę Nr III/12/2014 w sprawie 
wprowadzenia zmian w uchwale dotyczącej „ Karty Dużej Rodziny „ 
 
Ad. 7 
Pani Sekretarz Gminy przedstawiła projekt uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w 
uchwale dotyczącej „ Karty Seniora „  i wyjaśniła , że zmiana  będzie dotyczyła również 
wstępu na lodowisko . 
 
Pani Nagłowska zapytała , czy seniorzy mają jakieś ulgi na szczepionki  
 
Pani Skarbnik wyjaśniła , że w gminie nie funkcjonuje program zdrowotny i dlatego nie 
będzie można sfinansować szczepień . 
 
- w głosowaniu wzięło udział 13 radnych 
- za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych  
 
WNIOSEK 
Rada Gminy Sochaczew jednogłośnie podjęła uchwałę Nr III/13/2014 w sprawie 
wprowadzenia zmian  w uchwale dotyczącej „ Karty Seniora „  
 
Ad. 8  
Projekt uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójtowi Gminy Sochaczew przedstawił 
Przewodniczący Rady Gminy Pan Czesław Ćwikliński . 
 
Pan Krakowiak zapytał , czy jest to stawka brutto ? 
 
Pan Przewodniczący Rady Gminy wyjaśnił , że wynagrodzenie stanowi kwotę brutto i jest to 
taka sama kwota jaka była w poprzedniej kadencji , więcej dać nie można . 
 
- w głosowaniu wzięło udział 14 radnych na 14 obecnych w czasie głosowania  
- za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych 
 
WNIOSEK 
Rada Gminy Sochaczew jednogłośnie podjęła uchwałę Nr III/14/2014 w sprawie 
ustalenia wynagrodzenia Wójtowi Gminy Sochaczew  
 
O udzielenie głosu poprosił Wójt Gminy Pan Mirosław Orliński i podziękował za podjęcie 
uchwały o wynagrodzeniu . 
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AD.9 
Protokół  z I i II Sesji Rady Gminy Sochaczew przyjęto jednogłośnie  
 
AD. 10  
W sprawach różnych głos zabrali : 
 
Pani Monika Gadzińska poinformowała , że na stołach położyła karty świąteczne wykonane 
przez Michała Jasińskiego i prosi o zakupienie tych kart . 
 
Pani Dymkowska Jadwiga przekazała prośbę mieszkańców Kuznocina w sprawie wydłużenia 
trasy    autobusu MZK na linii nr 9 – do Energomontażu , bo ludzie nie maja jak tam dojechać 
do pracy . Druga prośba dotyczy przeniesienia przystanku  , który obecnie jest przy 
 „ ORIONTECHU „ na ulicę Łowicką . 
 
Pan Krakowiak Gabriel poinformował , ze mieszkańcy Żdżarowa chcą zagospodarować 
budynek po byłej OSP dla potrzeb mieszkańców . Wcześniej ta strażnica była wynajmowana , 
a teraz stoi pusta i niszczeje . 
 
Wyjaśnień udzielił Wójt Gminy Pan Mirosław Orliński 
 
Pan Wójt poinformował , że Michał Jasiński choruje na stwardnienie rozsiane , ta choroba 
postępuje i zaszła konieczność wybudowania windy w domu , aby mógł wychodzić na  dwór . 
W tym celu zbierał nakrętki od butelek , ale tych pieniędzy nie wystarczyło , bo koszt 
wykonania windy to 30 tys. złotych , a zebrał około 15 tys. złotych  
Pan Wójt poinformował , że gmina dołożyła do wykonania windy w domu Państwa 
Jasińskich . 
 
Pani Gadzińska wyjaśniła , że są to ludzie bardzo pozytywnie nastawieni do życia . Michał 
Jasiński mimo swojej niepełnosprawności układa puzle za pomocą wskaźnika montowanego 
do głowy . 
 
Pan Wójt wyjaśnił , że w sprawie przystanku należy zobaczyć , czy ludzie wyrażą zgodę na 
przeniesienie przystanku w inne miejsce .  
Odnośnie strażnicy w Żdżarowie , Pan Wójt powiedział , że może uda się tam reaktywować 
OSP . 
 
Pan Krakowiak zgłosił problem wyjazdu z Kątów  na obwodnicę  w Adżarowie . 
 
Pan Przewodniczący Rady Gminy zaproponował , aby wystąpić z pismem do Zarządu Dróg  
 
Pani Pastuszko  poinformowała , że budynek w którym znajduje się przychodnia zdrowia na 
Bielicach jest w bardzo złym stanie , a tam jest pusty budynek i może byłoby dobrze 
przenieść tam przychodnię . 
 
AD. 11 
Obrady III Sesji Rady Gminy Sochaczew zakończono o godz. 11.20  
 
      Protokółowała  

Wiesława Dałkiewicz 


